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Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt

Actualment, ja no n’hi ha prou amb crear espais
joves on el jovent pugui anar a cercar hores
d’esbarjo. Ara cal, més que mai, un espai de suport,
d’orientació i d’empenta per animar-los a ser
atrevits, imaginatius i capaços d'afrontar el futur
incert que l’actual situació de crisi està dibuixant.
En aquest sentit, l’habilitació d’un Servei d’Atenció a
l’Usuari (SAU), la implantació del Punt d’Informació
Juvenil (PIJ), la col·laboració amb la Regidoria de
Benestar Social i la creació del Carnet SDJ Cau
Jove han estat claus per assolir els objectius marcats
i per guanyar en quantitat i en qualitat en les accions
que s’han dut a terme ens els darrers dotze mesos.
Durant el 2012, els usuaris han fet de l’Espai Jove
un punt de trobada i relació i han adquirit un nou
rol: el de dinamitzadors. Són els mateixos joves
els que activen "El Cau",  respecten i cuiden l’espai
físic i fan propostes de millora. Tot això ha estat
possible a través de la interlocució i el diàleg amb
els i les joves.
En aquest període, l’afluència de joves ha anat
creixent fins arribar a les 2.590 visites, de les
quals un 71,5 % (1.853) es van produir entre els
mesos d’agost i desembre. El mes amb major
nombre d’usuaris va ser l’octubre, amb una mitjana

de 23,4 usuaris/dia. Durant els caps de setmana
-divendres i dissabtes- és quan l’Espai Jove va
registrar els pics més alts d’afluència, assolint
percentatges que sobrepassen el 44% del total de
visites setmanals.
Pel que fa a la implantació del Carnet SDJ Cau
Jove, els usuaris han valorat molt positivament
aquesta iniciativa i en poc més de 3 mesos
(setembre-desembre) es van lliurar 117 carnets,
la qual cosa representa que el 12% del jovent
santvicentí ja disposa del carnet.
L’interès dels joves per les activitats programades
per la Regidoria de Joventut també va anar
augmentant al llarg del passat 2012, destacant
l’elevada participació registrada en la jornada de
Paintball de Festa Major (100), en la Nit del Terror
(50), en la sortida a Port Aventura (29) o en els
diferents tallers que es van impartir (30/sessió).
Per aquest 2013, la Regidoria de Joventut s’ha
marcat els següents objectius: consolidar l’Espai
Jove com a espai d’oci, de suport i d’orientació;
potenciar el treball interdisciplinari entre àrees
municipals; reforçar el Punt d’Informació Juvenil
(PIJ); potenciar el Servei d’Atenció a l’Usuari (SAU)
i impulsar el Consell Jove.

El darrer
any s’ha
consolidat
l’Espai Jove
"El Cau" i
una sèrie
de serveis i
actuacions
que fan
visible i
palpable la
voluntat de
l’Ajuntament
de treballar
pel jovent de
Sant Vicenç,
amb la ferma
intenció
de buscar
el creixement
personal
dels joves
en tots
els seus
aspectes .

L'Espai Jove va rebre 2.590 visites durant l'any 2012
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L'Ajunt ament de Sant V icenç compleix amb l'Agenda de Particip ació

La Regidoria de Promoció Econòmica treballa per combatre la desocup ació

Aquest  2013, en el marc del 4t Cicle de Formació per l’Ocupació, la Regidoria de Promoció
Econòmica ha programat  un total de 6 mòduls formatius. El disseny de les diferents
accions respon a l’objectiu de millorar les competències professionals dels joves entre
16 i 25 anys, de les persones aturades i de les empreses i els emprenedors locals.
Les activitats programades són: cursos de jardineria mediterrània, de manipulador/a
d’aliments i de tècnic sociosanitari, tallers de recerca de feina i jornades de suport a les
empreses i els emprenedors locals.
Si esteu interessats/des en participar en alguna d’aquestes activitats, que seran finançades
per l’Ajuntament de Sant Vicenç amb el suport de la Diputació de Barcelona, us hi podeu
inscriure o sol·licitar més informació a través de www.svmontalt.cat o trucant al 93 791 47 18.

El passat 13 de març la Regidoria de Participació Ciutadana va convocar la Comissió Informativa de Participació
Ciutadana amb l’objectiu de retre comptes sobre el desenvolupament dels processos en els quals ha vingut
treballant en els darrers tres mesos, en el marc de l’Agenda de Participació 2013.
L’Agenda, que va ser presentada a finals del  2012, és un document que inclou la definició i temporalització dels
processos participatius que es duran a terme durant el 2013. Paga la pena destacar que és la primera vegada que
l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt disposa d’aquesta eina que ha d’afavorir la interrelació, la participació i la
presa de decisions consensuades entre els representants polítics, ciutadans i altres agents implicats.
L’Agenda de Participació s’aprovarà cada any conjuntament amb els pressupostos municipals. Abans, però, es
presentarà a la ciutadania durant l’Audiència Pública de Pressupostos. En tractar-se d’un document viu, l’Agenda

Elecció del nom de l'Institut Incorporació de zones
blaves a Can Boada

Creació del Consell
Escolar Municipal

Actualment, a l’Institut de Sant Vicenç
de Montalt se’l coneix amb la
denominació especifica que

estableix el Departament
d’Ensenyament, i que es correspon

amb el nom del municipi.
Legalment, aquesta denominació
pot ser modificada a proposta del

Consell Escolar del centre, justificant
el canvi, i amb l’informe favorable de
l’Ajuntament on s’emplaça l’Institut.

El Consell Escolar de l’Institut va
acordar proposar el nom d’Esteve
Albert i l’Ajuntament de Sant Vicenç

de Montalt, abans d’emetre el
corresponent informe, ha volgut obrir
un procés participatiu per consultar
als santvicentins i les santvicentines

la seva opinió al respecte.

A finals del mes d’abril està previst
que entri en funcionament el nou
complex d’equipaments de Can
Boada. Aquest fet provocarà que

s’incrementi la presència de
vehicles en aquesta zona, tant pel

que fa a la circulació com a
l’aparcament. Per aquest motiu,

es fa necessari prendre mesures
en l’àmbit de la mobilitat per tal

que els veïns i veïnes no es vegin
afectats. Amb aquesta intenció, es
va endegar un procés participatiu

per recollir els seus suggeriments
i poder prendre una decisió

consensuada.
El passat 27 de febrer, la

Regidoria de Mobilitat, la Policia
Local i els representants de les

associacions de Veïns de
Montaltpark i de Can Boada-Can

Ripoll van celebrar una reunió que
va servir per plantejar i debatre les

diferents actuacions que es
podien dur a terme. Durant la

reunió, les parts van acordar per
unanimitat no iniciar cap actuació
immediata i esperar a l’obertura
del complex per avaluar i valorar
les afectacions reals, fer-ne un
seguiment exhaustiu i actuar
ràpidament en cas que fos

necessari.

Tot i que la creació d’aquest òrgan no
és de caràcter obligatori per les

característiques del nostre municipi,
l’equip de govern ha volgut posar-lo en

marxa, atès el nombre de centres
educatius que hi ha al poble.

En aquest procés, el primer pas ha
estat la redacció d’un reglament que

reguli el Consell Escolar. La Regidoria
d’Ensenyament s'ha encarregat

d’elaborar, amb l’assessorament de la
Diputació de Barcelona, un primer

esborrany que  ja ha presentat a tots els
grups polítics, amb l’objectiu de recollir
possibles esmenes, abans de la seva

presentació al Ple.
Aquest document també es presentarà
a la comunitat educativa de Sant Vicenç.

es podrà modificar, si es considera oportú, en funció de la incorporació de noves necessitats participatives.

Tot seguit, us oferim un resum de les actuacions, incloses en l’Agenda de Particip ació, que s’han dut a terme
                                                                   durant el primer trimestre del 2013:

Digues
la teva!

Del 15 a 30 d’abril a www.svmontalt.cat s’habilitarà
un espai, on podreu votar i dir la vostra sobre

el nou nom de l'Institut.
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El Ple ordinari de febrer

abril 2013

El Ple ordinari del mes de febrer es va celebrar el dijous dia 28, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van
tractar els punts següents:

La tribuna política de Sant Vicenç
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  Proposta d'acord, presentada per 9 SV, relativa a exigir "TOLERÀNCIA ZERO" contra la corrupció política: 9 SV retira la
proposta, atès que es va arribar a un consens per presentar una moció conjunta sobre aquest tema.

  Moció, consensuada per CiU, 9 SV, PSC, PP i Esquerra-Entesa, sobre la regeneració democràtica i la lluita contra la
corrupció: s'aprova per unanimitat.

L’Ajuntament de Sant V icenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per
les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

Prop de 500 llars p agaran més barat el rebut de les escombraries

Un cop analitzades les dades facilitades per
les deixalleries mancomunades de les 3
Viles, la Regidoria de Medi  Ambient  es mostra
satisfeta pels resultats assolits, ja que les
deixalleries –fixa i mòbil- van rebre en conjunt
un total de 3.968 visites al llarg del 2012.
Altra dada a destacar és que 786 llars de
Sant Vicenç en van fer ús d’aquest servei,
la qual cosa representa que un 20% del
número total d’habitatges del municipi van
portar residus especials a les deixalleries.
Després d’aplicar el barem que gradua les
bonificacions segons els número de viatges
realitzats per cada usuari, 470 domicilis
del municipi -un12% del total- pagaran més

San Vicenç

de Montalt

Esquerra+Entesa
sempre hem defensat
un model de butlletí obert
a tots els ciutadans i
Entitats, contraris a la
utilització partidista d’un
mitjà públic (que paguem
tots els santvicentins) per
convertir-lo en una tribuna
de partits o en un aparell
propagandístic de
l’alcalde, sense respectar
els criteris d’objectivitat
i rigor informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem a
utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar al nostre bloc:
http://www.svmesquerra.com

amag

Qui va recepcionar el
Supermaresme va ser
l’alcalde Martínez amb
l’aprovació del POUM.
L’alcalde i el regidor
d’Urbanisme, varen
rectificar i demanar
disculpes pel que van
afirmar al ple d’octubre.
És una irresponsabilitat
recepcionar aquesta
urbanització sense cap
informe tècnic ni jurídic.
Per quin motiu
el POUM considera
recepcionades
aquestes obres i
allibera d’aquesta
obligació al promotor i
als seus propietaris?

El passat 8 de març la
maresmenca Alícia
Romero, diputada
socialista al Parlament
de Catalunya, va visitar
l’IES de Sant Vicenç,
per mantenir una
reunió amb la direcció
del centre i l’AMPA.
Alícia Romero es va
comprometre a portar
l’actual situació de
l’IES al Parlament de
Catalunya, on
realitzarà totes les
preguntes que li van
demanar tant la
direcció de l’IES com
els representants de
les mares i els pares.

Tot i que la situació
econòmica actual ha
provocat la baixada
generalitzada de les
subvencions que rep
l'Ajuntament, la bona
tasca realitzada per  CiU
al capdavant del govern
municipal ha permès
obtenir 347.353 euros
de la Xarxa de Governs
Locals de la Diputació de
Barcelona 2012-2015.
Aquests diners ens
permetran asfaltar alguns
carrers, reformar el Casal
de Cultura, millorar
l'enllumenat públic i
construir un bici-cross al
parc de la riera del Gorg.

  Proposta d'acord, presentada per 9 SV, relativa a estudiar la implantació d'un sistema de senyalització informativa del
patrimoni cultural, basada en els codis bidimensionals QR: 9 SV retira la proposta, atès que l'equip de govern ja està
treballant en un projecte d’aplicació per a dispositius mòbils, denominat VILAPROP, que contempla els codis QR.

  Aprovació del Reglament de funcionament de les deixalleries fixa i mòbil de les "3 Viles": s'aprova per unanimit at.

  Creació del Registre de destrucció de documents: s'aprova per unanimitat.

barat el rebut de la taxa d’escombraries
d’enguany, en haver realitzat un mínim de
3 visites i un màxim de 15 durant l’any 2012.
Les deixalleries suposen l’últim esglaó en la
participació dels ciutadans pel que fa a la
correcta gestió d’aquells residus especials,
com les pintures, els dissolvents, els mobles,
les restes de poda o els electrodomèstics, que
no es poden llençar als contenidors. Per aquest
motiu, incentivar l’ús de les deixalleries -mòbil
i fixa-  és una les prioritats de la Regidoria de
Medi Ambient que s’ha marcat com a objectiu
per aquest 2013, incrementar el número
d’usuaris que fan ús d’aquests equipaments i
també el número de visites per usuari.

Enguany , 470 domicilis de Sant V icenç es beneficiaran d’una bonificació en el rebut de la
taxa d’escombraries per haver fet ús de les deixalleries -mòbil i fixa- durant l’any 2012.

Si encara no disposeu de la
targeta gratuïta d’usuari de la
deixalleria, només cal que us
acosteu a recollir-la a l’Oficina

d’Atenció al Ciutadà.
Recordeu, amb la tarja d’usuari,
anar a la deixalleria té premi!!!

La instauració dels
nous equipaments de
Sorli Discau permetran
dinamitzar la zona
comercial de la part
baixa del poble.
Un projecte de capital
privat que generarà
llocs de treball als
santvicentins i
estimularà  l’economia
local, potenciant aquest
efecte mitjançant
els compradors d’altres
poblacions veïnes.
La data d’inauguració
està prevista per finals
del mes d’abril,  
termini estimat per
finalitzar les obres.
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Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

Tornen les Jornades Gastronòmiques de la Pat ata

El filòsof Lao-zi deia: "Totes
les coses difícils tenen el seu
origen en una de fàcil ... Un
viatge de 10.000 milles
comença per una petita passa".
Aquesta cita reflecteix a la
perfecció el que ha suposat
per l'equip de govern tirar
endavant el projecte de
construcció dels nous
equipaments comercials i
esportius de Can Boada,
que s’inauguraran el proper
26 d’abril a les 6 de la tarda,
amb l’assistència de la
vicepresidenta del Govern,
Joana Ortega.
La premissa d’origen era fàcil:
la zona litoral del municipi
presentava mancances
pel que fa a equipaments
i serveis, les arques municipals
no podien afrontar un projecte
d’aquesta envergadura per
poder donar resposta a les
demandes de la ciutadania i,
per tant, calia trobar
finançament privat.
Però, si la premissa d'origen
era fàcil, el camí ha estat molt
difícil i ple d'entrebancs.
Aquest ha estat un projecte
de llarg recorregut, molt
estudiat i elaborat, en el qual
hem abocat moltes hores
de treball i molts esforços.
En els inicis del projecte, va
caldre valentia per donar la
primera passa i després ha
calgut perseverança i anar
sumant moltes petites passes
perquè finalment el nou
complex sigui una realitat.
Però, tot l’esforç i totes les hores
esmerçades han pagat la pena.
L’equip de govern va apostar
fort i els santvicentins han sortit
guanyant, amb la creació de
nous llocs de treball, amb nous
equipaments i nous serveis
que es posen a disposició de
la ciutadania i amb un nou
espai de relació social i veïnal.

Per tercer any consecutiu, la Regidoria de Turisme
torna a organitzar les Jornades Gastronòmiques
de la Patata,  amb la finalitat de promocionar la
gastronomia local i la cuina de proximitat, donar a
conèixer Sant Vicenç  entre els potencials visitants,
amants de la bona cuina i, sobretot, donar
recolzament al teixit empresarial de la vila, en uns
moments especialment difícils a causa de la crisi.
Enguany, 6 establiments del municipi s’han
sumat a les jornades que s’allargaran del 24 d’abril
fins al 31 de maig. Aquests dies, la imaginació i la
creativitat dels restauradors/es farà que puguem
gaudir d’apetitosos àpats elaborats amb patata,

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

En marxa les obres de prolongació del c/ de Baix

El passat 11 de març es van iniciar les obres d’obertura d’un nou vial
que permetrà connectar el carrer de Baix amb el carrer de Can Rams.
Amb un cost de 39.341,04 euros, van a càrrec de l’empresa Eurocatalana,
Obres i serveis, S.L. i tindran una durada aproximada d’un mes.
Aquesta actuació serà finançada, en part, amb un ajut del PUOSC i la
resta, amb fons municipals.

Més facilit ats per ap arcar a Arenys i Caldes
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Veu la llum un nou conte, edit at per l'Ajunt ament
Antònia Caño i Marion Fitzgerald són les autores del conte que l’Ajuntament de
Sant Vicenç ha editat enguany amb motiu de la Diada de Sant Jordi. El llibre, el
novè de la col·lecció, es presenta sota el títol "La Muntala, la llum del Gorg" ,
coincidint amb la celebració del desè aniversari de la biblioteca municipal.
Com ja és habitual, els escolars del municipi rebran un exemplar del conte
de mans de l’alcalde, que visitarà les escoles el dia 23 d'abril, acompanyat
de les autores del llibre.
La presentació en societat d'aquest nou volum de la col·lecció de contes tindrà

un producte de proximitat molt arrelat a la història de Sant Vicenç.
La presentació de les 3es Jornades Gastronòmiques de la Patata tindrà lloc el dia 24 d’abril, a
les 7 de la tarda, al Centre Cívic El Gorg, i anirà a càrrec de la reconeguda cuinera maresmenca,
Carme Ruscalleda.

La Regidoria de Mobilitat recorda que els santvicentins i les santvicentines que disposin del distintiu de
resident autoritzar 2013 poden aparcar els seus vehicles de manera gratuïta a totes les zones blaves del
municipi (excepte al passeig del Marquès de Casa Riera). Tanmateix, i en virtut als acords de col·laboració
subscritsamb els ajuntaments d'Arenys de Mar i Caldes d'Estrac, també poden aparcar sense cost al tram de
la riera de Torrentbó, d'Arenys, i als pàrquings de la N-II -RENFE- i del c/ dels Eucalyptus, de Caldes.
Podeu recollir els vostres distintius 2013 per a les zones blaves a les dependències de la Policia Local.

lloc el dia 20 d’abril, a les sis de la tarda, al Centre Cívic  El Gorg, en el marc de la 5a Festa de les Lletres,
que enguany també tornarà a acollir l’acte de lliurament de premis dels VII Jocs Florals i la presentació
de la nova guia, "El Maresme en vers",  feta per les biblioteques municipals del Maresme.


